



الجمهورية اللبنانية وزارة الداخلية والبلديات محافظة جبل لبنان - قضاء الشوف بلدية المختارة (تسست عام 1913)

رقم الصادر الداخلي: 4/7-ر.ع

المختارة في 4/40/2022

Ref. Sustainable MED Cities. "C_B.4.3_0063" A Project financed by the EU.

اعلان

تعلن بلدية المختارة عن حاجتها لمدقق حسابات خارجي للمشروع المذكور أعلاه, لديه خبرة سابقة في التدقيق في مشاريع الأتحاد الأوروبي, من أجل القيام بالمهام المطلوبة منه تماشيا مع شروط الأتحاد الأوروبي المتدقيق (Expenditure and Revenue Verification Report). يمكن الأطلاع على شروط العقد في مركز البلدية خلال الدوام الرسمي طيلة أيام الأسبوع.

اذاك

لمن يهمه الأمر المطلوب تقديم عرض أسعار قبل نهاية 2022/4/29, في مركز بلدية المختارة بظرف مختوم.

Advertisement

The Moukhtara Municipality announces its need for an external auditor for the above-mentioned project, who has previous experience in auditing European Union financed projects, in order to carry out the tasks required by him in line with the auditing conditions of the European Union (Expenditure and Revenue Verification Report).

The terms of the contract can be found at the municipality offices during official working hours.

Therefore,

For those who are interested, it is required to submit a quotation before the end of 29/4/2022, at the Moukhtara Municipality in a sealed envelope.

Roger El Ashi Mayor of Moukhtara



روجيه العشي رئيس بلدية المختارة

رئيس بلدية المختارة زوجيه جورج العشي